
 

 

Referat af skolebestyrelsesmødet den 25. september 

2018 
 

Deltagere: Mette Juhl-Nielsen, Maria Stampe Poulsen, Brian Jensen (gik kl. 

18.00), Käte Sinnbeck, Anne Merete Debois Kølbæk, Morten Sørensen, Tove 

Arndt, Marianne Juhl, Lisbeth Noe Hviid og Claus Wandall.  

 

Hannah Nørskov deltog under pkt. 4. 

 

Afbud: Anne-Mette Mortensen, 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Underskrives næste gang. 

 

Maria blev valgt til mødeleder. 

 

3. Til orientering 

 

Formanden:  

Intet 

Skoleledelsen:  

Intet – kommer under ”Rigets tilstand” 

 

Personalet: 

3. årgang har været afsted på hyttetur med stor succes. Det var en god oplevelse 

for eleverne og lærerne. Hytteturen var med til at udvikle relationerne på 

årgangen. 

 

8. årgang har trivselsseminarer. 7. årgang har avisuge. I uge 41 har udskolingen 

filmuge. 

 

Elevrådet: 

Deltog ikke, da elevrådet endnu ikke er konstitueret. 

 

4. Til orientering 

Trivselsundersøgelsen – foråret 2018 

Hannah Nørskov orienterede om resultaterne på trivselsundersøgelsen. Data er 



 

blevet trukket ud på skoleniveau. 

 

Trivselsmålingen omhandlede: 

-Social trivsel 

-Faglig trivsel 

-Støtte inspiration 

-Ro og orden 

 

5. Til drøftelse og beslutning 

Elevernes egenbetaling i skolen 

LN har lavet et oplæg, som blev behandlet i SB. SB anbefaler, at beslutningen 

omkring indbetaling skal ske på klasseniveau. SB anbefaler, at indbetalingen 

ikke skal være for høj. Forældreindbetaling til skolerejser kan ikke ske via 

klassekassen. Trivselsrådet kan vælge at prioritere midler til små ture. 

6. Til drøftelse 

Vikarer – skal vi have et princip eller en guideline? 

CW redegjorde for skolens arbejde med vikarer. Redegørelsen blev taget til 

efterretning. SB tænker ikke, at der skal udarbejdes princip eller guideline. 

 

7. Til drøftelse 

Skal Lind Skole have en trafikpolitik – hvorfor og hvad er status i dag? 

Udsat til næste møde. 

 

8. Til orientering 

Orientering om styrket praksisfaglighed i udskoling 

LN orienterede om baggrunden for regeringens indsats for praksisfaglighed. CW 

er kommet med i en kommunal styregruppe, der skal arbejde med 

praksisfaglighed i Herning Kommune. 

 

9. Til orientering 

Rigets tilstand 

 

Budgetforliget 

LN fortalte om budgetforliget. Senest 1. januar 2020 skal der være SFO på 

skolerne. Det betyder, at Lind Skole får SFO. SB skal således fremadrettet føre 

tilsyn med SFO. 

10. Eventuelt 

 

Claus Wandall/250918 

 


